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سرویس سیاسی-  رییس کمیسیون مشترک بررسی طرح حمایت از کاربران در 
فضای مجازی تاکید کرد که این طرح سبب محدود شدن اینترنت و شبکه های 

اجتماعی نخواهد شد. 
»رضا تقی پور انوری« در نشست علنی روز  گذشته  مجلس شورای اسلامی در 
اخطاری با استناد به ماده ۷۵ آئین نامه داخلی مجلس گفت: یکی از نمایندگان در 
نطق میان دستور خود درباره طرح حمایت از حقوق کاربران در فضای مجازی 
تذکر دادند در حالی که این طرح با رأی نمایندگان در کمیسیون مشترک که با استناد 

به اصل ۸۵ تشکیل شده در حال بررسی است.
 وی افزود: در نطق یاد شده مفاد طرح برخلاف واقعیت بیان شده و گفته شد این 

طرح به دنبال محدودیت در اینترنت است که صحت ندارد.
رییس کمیسیون مشترک بررسی طرح حمایت از کاربران در فضای مجازی ادامه 
داد: برابر ماده ۷۵ آئین نامه داخلی مجلس طرح چنین موضوعاتی درست نیست. 
باید یادآور شد علیرغم همه تحریف ها و شیطنت های رسانه ای همه جلسات این 

کمیسیون به صورت زنده پخش تصویری می شود.  
عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: وقتی 
کمیسیون مشترک اقدام به روشنگری کرده و جلسات آن به صورت زنده پخش 

می شود، طرح صحبت های خلاف واقع نسبت به آن محلی از اعراب ندارد.
»عبدالرضا مصری« که ریاســت صحن علنی مجلس را بر عهده داشــت پس از 
اظهارات تقی پور گفت: اگر نمایندگان نســبت طرح حمایت از فضای مجازی 
پیشــنهادی دارند، می توانند به کمیسیون فرهنگی ارائه کنند یا در همه جلسات 
کمیسیون مشترک طرح فضای مجازی شرکت کنند،حتی اگر عضو آن کمیسیون 

نباشند.
نایب رییس مجلس شــورای اسلامی افزود: به نظر می رسد تلاشی که صورت 
می گیرد در راستای تقویت حوزه مذکور است و هیچ محدودیتی ایجاد نمی کند. 
چرا که صیانت از حقوق مردم برعهده نمایندگان اســت و آن ها به خواسته های 

مشروع مردم توجه جدی دارند.

رییس کمیسیون مشترک بررسی طرح فضای مجازی:

طرح حمایت از حقوق کاربران در فضای 
مجازی اینترنت را محدود نمی کند  

توافق مهم گازی با روسیه
رئیس انجمن صنفی سی ان جی گفت: طبق توافق قبلی با روسیه، ایران حق برداشت 
از هشــت حلقه چاه بزرگ گازی در دریای خزر که در محدوده آبی ایران است را 
ندارد. اردشیر دادرس اظهار داشت: طبق معاهده و توافق ایران و روسیه تا زمانی که 
تراز گاز ایران مثبت و تولید به نسبت مصرف داخلی جوابگو است، ما حق استخراج 
منابع گازی دریای خزر را نداریم، ضمن اینکه توجیه اقتصادی هم ندارد که از این 
منابع برداشت داشته باشیم. وی افزود: بنابراین ما فعلا نباید به فکر منابع گازی دریای 
خزر باشیم. رئیس انجمن صنفی سی ان جی ایران درباره علت این موضوع گفت: 
اکنون روسیه ۱۸.۱ درصد از ذخایر گاز دنیا را داراست و این رقم در مورد ایران ۱۷.۹ 
درصد است، چنانچه از خزر برداشت داشته باشیم، این رقم به ۱۸.۲ درصد رسیده 
و در مقام بالاتری از روسیه قرار می گیریم که طبق توافق هایی که قبلا با این کشور 
صورت گرفته، نباید اینچنین شود تا روسیه همچنان در صدر باشد. وی تاکید کرد: 
طبق توافق ایران حق برداشــت از ۸ حلقه چاه بزرگ گازی در دریای خزر که در 

محدوده آبی ایران است را ندارد.

اخبار ویژه ...

نظر فریدون عباسی 
نماینده کازرون در مجلس اظهار کرد: اگر نگوییم خود بازرسان جاسوس هستند اما 
بی شک از داده ها و اطلاعات آن ها جاسوسان علیه کشورمان استفاده می کنند چرا 
که بسیاری از کارشناسان و کارکنان آژانس، اتباع آمریکا و اسرائیل هستند یا توسط 
آن ها تطمیع شده اند؛ بنابراین، ما نباید امنیت کشور را به اطلاعاتی که در آژانس ثبت 
می شود گره بزنیم. فریدون عباسی، نماینده مجلس و عضو کمیسیون انرژی اظهار 
کرد: نتایج بازرسی های بازرسان آژانس بین المللی در بستری بارگزاری می شود که 
خبرگان مورد تایید آژانس به آن دسترسی دارند که عمدتاً ملیت غربی دارند؛ بنابراین 
تاکید بر این است که همه جا مورد بازرسی رسمی قرار نگیرد. وی افزود: باید این را 
در نظر داشته باشیم هر گونه اطلاعاتی از کشور خارج شود می تواند برای دشمنان 
ما مورد استفاده قرار گرفته و حاوی پیام هایی برای آن ها باشد، و اتفاقی که برای نطنز 
افتاد، رخ دهد؛ لذا باید در قسمت های حساس و تأسیسات حیاتی خود دائم تغییراتی 

ایجاد کنیم تا اطلاعات بازرسان به روز نباشد. 

مجلس شورای اسلامی ، »محمد باقر قالیباف« در جلسه 
علنی روز  گذشته مجلس شورای اسلامی و در نطق پیش 
از دســتور خود گفت: پس از گذشت حدود یک دهه، 
طرح حمایت از خانواده و جوانی جمعیت در مجلس 

یازدهم به سرانجام رسیده است. 
رییس مجلس شورای اسلامی افزود: رهبری در تیرماه 
ســال گذشته بار دیگر تذکر دادند که اقدامات یک دهه 
گذشته در حوزه جمعیت و حمایت از خانواده علی رغم 
تغییرات فراوان، نتایج چشمگیر و موثری نداشته است به 
همین دلیل حمایت از خانواده و رسیدگی به دغدغه های 
آنها در تمامی حوزه ها از مهمترین اهداف و اولویت های 
مجلس یازدهم بوده است که با اجرای کامل این قانون 
توسط دولت محترم به بخشی از این اهداف دست پیدا 

خواهیم کرد.
وی با بیان اینکه در فرهنگ ایرانی و اســلامی خانواده 
و منافع آن در اولویت اســت، تاکید کرد: سیاست گذار 
موظف است منابع خود را برای حمایت از خانواده ها به 
کار گیرد و با تصویب قانون حمایت از خانواده و جوانی 
جمعیت، منافع خانواده ها در اولویت قرار گرفته است. 
در این قانون خانواده ها در اولویت تســهیلات مسکن، 
مشوق های اقتصادی، تسهیلات آموزشی و شغلی قرار 

می گیرند.
قالیباف با تاکید بر اینکه بر اســاس این طرح حمایت از 
خانواده و مادران در سیاستگذاری های فرهنگی اجتماعی 
کشور در اولویت خواهد بود، عنوان کرد: در این قانون 
احکام روشنی صادر شده است که با اجرایی شدن آن ها 
توسط دولت محترم، مردم عزیز تاثیرات آنها را به طور 

ملموس در زندگی خود مشاهده خواهند کرد.

وی ادامــه داد: تــلاش مجلــس بر این اســت که در 
سیاســت گذاری و قانونگذاری طوری تدوین شود که 
جامعه بیش از دهه های گذشته دوستدار فرزندآوری و 
تشکیل خانواده باشد و خانواده کماکان محوریت خود 
را به عنوان مهمترین جزء تشکیل دهنده جامعه ایرانی و 

اسلامی حفظ کند.
قالیباف تاکید کرد: مجلس یازدهم بر این باور است که 
مسائل مربوط به خانواده و جمعیت، مسئله ای چندبعدی 
و وابسته به زیرساخت های اجتماعی و اقتصادی کشور 
اســت. عزم  مجلس بر آن اســت که علیرغم فرصت 
سوزی های گذشــته، از پنجره جمعیت باز کنونی در 
کشور بهره لازم را ببرد و با برطرف کردن حداقل بخشی 
از موانع منفعل فرزندآوری جوانان به تشکیل خانواده و 

پایداری بیشترخانواده ها کمک کند.
وی ابــراز امیــدواری کرد: در کنار تــلاش برای حل 
مشکلات اقتصادی مردم به عنوان مهترین راهبرد دولت 
محترم در حمایت از خانواده و جوانی جمعیت، این مهم 
یکی از بازوهای حمایتی از حل این بحران در کشــور 

باشد.
رییس مجلس شــورای اسلامی با بیان اینکه مجلس به 
طور شــفاف به دنبال حمایت از خانواده هایی است که 
عدم وجود تسهیلات و حمایت های کافی، مانع تحقق  
فرزندآوری آنها شــده، تصریح کرد: بر اساس یکی از 
گزارش های پژوهشکده های آمار تعداد فرزندان دلخواه 
زنان متاهل در بازه سنی ۱۵ تا ۴۹ سال حدود سه فرزند 
بوده اســت. این بدان معناست که در شرایط فعلی میان 
تعداد فرزندان دلخواه و نرخ باروری فاصله معنی داری 

حتی تا دو برابر وجود دارد.

رییس قوه مقننــه با بیان اینکه مــادران علی رغم میل 
فرزنــدآوری، به دلیل حمایت های ناکافی، بی توجهی 
سیاست گذاران و فشــارهای اجتماعی و اقتصادی از 
آوردن فرزند بیشتر پرهیز می کنند، گفت: در نظر گرفتن 
مشوق های لازم برای رساندن تعداد فرزندان موجود به 
تعداد دلخواه مادران، اقدامی ضروری و در جهت کمک 

به تحقق خواسته های خانواده هاست.
وی با بیان اینکه در این طرح تلاش شده است با پیش بینی 
حمایت های لازم، خواسته های خانواده ها و مادران را در 
اولویت قرار دهیــم، افزود: قانون حمایت از خانواده و 
جوانی جمعیت که روز گذشته توسط شورای نگهبان 
به تایید نهایی رســید، در زمانــی طولانی و با حضور 
کارشناســان متعدد در حوزه هــای کاری مختلف به 

سرانجام رسیده است.
رییس مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: با تصویب این 
قانون گام موثری در راستای ریل گذاری قانونی در جهت 
حمایت از خانواده و در اولویت قرار دادن نیازهای آنها 
برداشته شده است و اجرای موثر آن توسط دولت محترم 
گام عملی در راستای حمایت از منافع خانواده ها برداشته 

خواهد شد.
قالیباف در بخش دیگری از ســخنان خــود از دولت 
و رییس جمهــوری برای حضــور میدانی و پیگیری 
مشــکلات مردم تشکر و قدردانی کرد و گفت: حضور 
رییس جمهــوری در منطقه زلزله زده و محروم اندیکا 
در اســتان خوزستان، همچنین منطقه زلزله زده بازفت 
کوهرنگ در استان چهارمحال و بختیاری و منطقه محروم 

بجنورد در استان خراسان شمالی قابل تقدیر است.
وی اضافــه کرد: همانگونه کــه بلافاصله پس از وقوع 
زلزله در این مناطق تاکید کردم که نیازمند حمایت های 
فوری هستند، از دولت محترم نیز انتظار می رود هرچه 
زودتر حمایت های لازم به خصوص برای بازســازی 
خانه های مسکونی و مسیرهای مواصلاتی انجام شود تا 

دغدغه های مردم در این خصوص رفع شود.
رییس مجلس شــورای اسلامی با اشاره به تلاش های 
کمیســیون های عمران و کشاورزی مجلس و پیگیری 
شبانه روزی با حضور میدانی در منطقه زلزله زده، عنوان 
کرد: این کمیسیون ها گزارش های تخصصی و مصوبات 
خود برای رفع مشکلات مردم را تدوین کردند و نتیجه 
این نظارت های میدانی روز گذشــته با حضور وزرا و 

مسوولان مربوطه پیگیری شده است.
وی خاطرنشان کرد: از نمایندگان حاضر در کمیسیون 
مشــترک اصل ۸۵ نیز برای پیگیــری طرح حمایت از 

خانواده و جوانی  جمعیت و تقدیر و تشکر می کنیم.

حمایت از خانواده اولویت سیاستگذاری کشور است
قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی : 

  سرویس سیاسی- رییس مجلس شورای اسلامی حمایت از خانواده و مادران را اولویت های سیاستگذاری  فرهنگی - اجتماعی کشور عنوان کرد و گفت: 
با تصویب قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت، خانواده ها در اولویت تسهیلات مسکن، مشوق های اقتصادی، تسهیلات آموزشی و شغلی قرار می گیرند.

سرویس سیاسی- معاون اول رییس جمهوری تاکید کرد: با گسترش نظارت بر 
نحوه توزیع اقلام اساسی و مورد نیاز مردم، باید ضروریات زندگی آحاد جامعه با 

قیمت های مصوب ستاد تنظیم بازار در اختیار مردم قرار گیرد. 
محمد مخبر پس از بازدید از یکی از میادین میوه و تره بار تهران با حضور در جلسه 
کارگروه تنظیم بازار با اشاره به برخی تفاوت قیمت ها در بازار در مقایسه با نرخ های 
مصوب ســتاد تنظیم بازار تصریح کرد: با گسترش نظارت بر نحوه توزیع اقلام 
اساسی و مورد نیاز مردم، باید کالاهای ضروری زندگی آحاد جامعه با قیمت های 

مصوب ستاد تنظیم بازار در اختیار مردم قرار گیرد.
مخبر در جلســه فوق العاده کارگروه تنظیم بازار که در همان محل تشکیل شد،  
گفت: دولت به دنبال آن است که با جلوگیری از نوسان قیمت ها و توزیع به موقع 
و مناسب کالاها به ویژه در میادین میوه و تره بار و فروشگاه های زنجیره ای کالاها 

و اقلام مصرفی مورد نیاز به راحتی در اختیار مردم قرار گیرد.
معــاون اول رییس جمهوری افزود: نباید مردم تفاوتی بین قیمت مصوب کالا و 

قیمتی که در اختیارشان قرار می گیرد احساس کنند.
مخبر تاکید کرد: دستگاه های نظارتی با حضور میدانی باید کنترل دقیق و مستمر 
روی قیمت ها داشته باشند و البته دولت نیز مصمم است تا با حمایت همه جانبه 

و پشتیبانی دائم، بازار عرضه کالا را مدیریت کند تا مردم دچار مشکل نشوند.
همچنین در این جلسه که با حضور وزرای جهاد کشاورزی، صمت و دادگستری 
برگزار شد گزارشی از نحوه قیمت گذاری گوشت، مرغ، تخم مرغ و مواد لبنی و 
مصوبات ستاد تنظیم بازار و نحوه توزیع در میادین میوه و تره بار سطح کشور ارائه 
شد.  در این جلسه بعد از بحث و بررسی در خصوص زنجیره تولید و توزیع اقلام 

اساسی، برخی تصمیمات در حوزه بهبود وضعیت بازار اتخاذ شد.

مخبر در جلسه فوق العاده ستاد تنظیم بازار:

کالاهای اساسی با قیمت مصوب ستاد 
تنظیم بازار در اختیار مردم قرار گیرد

ســرویس سیاسی- نمایندگان مجلس شورای اســلامی با گزارش کمیسیون 
اقتصادی برای تحقیق و تفحص از عملکرد سازمان بورس و اوراق بهادار موافقت 

کردند. 
در جلسه علنی روز  گذشته  مجلس شورای اسلامی، نمایندگان با تایید گزارش 
کمیسیون اقتصادی با تحقیق و تفحص از عملکرد سازمان بورس و اوراق بهادار 

موافقت کردند.
»غلامرضا مرحبا« پیش از رای گیری در قرائت گزارش کمیسیون اقتصادی گفت: 
درپی تقاضا و پذیرش استعفای »حسن قالیباف اصل« از ریاست سازمان بورس و 
اوراق بهادار، وزیر امور اقتصادی و دارایی بدون رعایت تشریفات قانونی و بدون 
توجه به شرایط احراز تصدی این جایگاه حساس مدیریتی، گزینه مورد نظر خود 
را به رغم تذکر عضو ناظر مجلس شورای اسلامی به مغایرت شکلی و ماهوی این 
اقدام؛ به اخذ رای، انتخاب، صدور حکم و معارفه رییس جدید سازمان بورس و 

اوراق بهادار می پردازد.
سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی افزود: گزارش عضو ناظر 
مجلس شورای اسلامی در جلسه فوق العاده مورخ ۹ بهمن ماه ۱۳۹۹ کمیسیون 
اقتصادی، به عنوان کمیسیون تخصصی ذیربط، مطرح و با احراز موارد استنکاف و 
تخلف از قانون، اعمال ماده )۲۳۴( قانون آیین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی 
تصویب شد و پس از ارجاع هیات رییسه،   رسیدگی و  موارد تخلف اعلامی در 

گزارش ناظر مجلس و تقاضای ماده )۲۳۴( وارد شناخته شد.

سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس:

مجلس با تقاضای تحقیق و تفحص
 از عملکرد سازمان بورس موافقت کرد

افزایش ازدواج و کاهش طلاق 

۵۰ پرونده زمین خواری 

فرزند صفار هرندی 

حکم بالای سر 

خاطره خوب

اظهارات لاله افتخاری درباره رئیسی

معاون رییس جمهوری در امور زن و خانواده با اشاره به تلاش این معاونت برای 
تدوین طرح جامع زن و خانواده گفت: در این طرح مباحثی مانند افزایش ازدواج، 
کاهش طلاق، جوانی جمعیت، افزایش نشاط شهری و غیره مورد توجه خواهد بود. 
انسیه خزعلی عصر دوشنبه در جلسه امور بانوان قم، افزود: به زودی یک برنامه جامع  
برای بهبود و ارتقای جایگاه زنان و خانواده به رییس جمهوری ارائه خواهد شد تا 
حمایت های عمومی از نهاد خانواده بیش از همیشه در کشور پیاده شود. وی با اشاره 
به هدف نهایی معاونت امور زن و خانواده ریاســت جمهوری اظهار داشت: ما در 

تلاش هستیم تا آسیبهایی که پیرامون زن و خانواده وجود دارد به حداقل برسانیم.

معصومه ابتکار، معاون اسبق سازمان حفاظت از محیط زیست در زمان مسئولیتش 
گزارش های زیادی از تخلف در کوه خواری و زمین خواری به دستش رسیده است. 
موضوع کوه خواری و زمین خواری موضوع خیلی جدی در منابع طبیعی و محیط  
زیســت اســت. ما گزارش های زیادی داشتیم که متاسفانه تخلف در این زمینه ها 
در دورانی خیلی زیاد بوده اســت. پرونده ای مربوط به زمین خواری در لواسانات 
داشــتیم. من گزارشی دریافت کردم که درآنجا تعداد زیادی پرونده زمین خواری 
بوده و این پرونده ها گم شده است. بازرسی ما با کمک دستگاه بازرسی کل کشور، 
نیروی انتظامی و قوه قضاییه رفتند و از خانه یکی از مقامات حقوقی سابق اداره کل 
حفاظت محیط زیست استان تهران، ۵۰ پرونده قضایی زمین خواری را که مخفی 
شده و اجرا نشده بود، پیدا کردند که بعضی از این پرونده ها حکم تخریب هم داشت. 
او ادامه داد: از این نوع مسائل زیاد بود و ما خیلی از موارد زمین خواری را توانستیم 
در آن دوره متوقف کنیم و پس بگیریم. خیلی از تخلفات در استان مازندارن و فارس 
اتفاق افتاده بود. ولی به هر حال کار دشواری است چون در بسیاری از موارد تغییر 

کاربری اتفاق افتاده بود.

سجاد صفارهرندی به عنوان مدیر جدید پژوهشکده فرهنگ و هنر اسلامی حوزه 
هنری معرفی و از وحید یامین پور نیز در مراسمی قدردانی شد. در مراسمی که با 
حضور محمدمهدی دادمان، رئیس حوزه هنری انقلاب اسلامی و جمعی از مدیران 
بخش های گوناگون حوزه هنری در حوزه هنری برگزار شد، سجاد صفارهرندی به 
عنوان مدیر جدید پژوهشکده فرهنگ و هنر اسلامی حوزه هنری معرفی شد.رئیس 
حوزه هنری در این نشست گفت: وحید یامین پور، عضوی از خانواده حوزه هنری 
اســت و رفتن ایشــان از حوزه هنری تنها بر اساس تعینات اداری است. همچنین 
خیرمقدم و آرزوی موفقیت برای سجاد صفارهرندی در مسئولیت جدید داریم.

محمدمهدی دادمان افزود: امید است تا همه حوزه هنری همانند پژوهشکده فرهنگ 
و هنر اسلامی بستری باشد برای جوانه زدن و رشد کردن نهال هایی که هسته های 

معرفتی، فرهنگی و هنری را شکل دهد.

غلامرضا تاج گردون در توئیتی به رفتار علی محمد قادری، رئیس سازمان بهزیستی 
کشور است که حکم دریافتی خود را بر روی سر گذاشت واکنش نشان داد.غلامرضا 
تاج گردون در توئیتی نوشت: این روزها حرکات عجیب و غریب زیاد می بینیم که 
نه با شئونات اداری و انسانی میخونه و نه انقلابی؛ یعنی چی حکم و ابلاغ را میزاری 

بالای سرت؟

اسماعیل کوثری گفت: سفرهای رئیس جمهور اثرات خوبی در روح و روان مردم 
خواهد داشت، شاید نتوانند در طول عمرشان یک بار مسافرت کنند اما دیدن اعضای 
دولت و رئیس جمهور خاطرات خوبی برایشان دارد، مثلا یکی از عشایر از نزدیک 
رئیــس جمهــور را می بیند. این در ذهن او می ماند و این خاطره را برای بچه ها و 
نوه هایش تعریف می کند که یک روز رئیس جمهور به اینجا آمد. همواره فرماندهان 
میدانی موفق تر بوده اند و مسئولین و روسای میدانی خیلی بهتر و دقیق تر می توانند 

تصمیم بگیرند.

اظهارنظر اخیر لاله افتخاری درباره تشابه شیوه رئیسی و ائمه اطهار با واکنش هایی 
مواجه شــده و سیاســیون در هر دو جریان سیاســی نگرانی های خود از بابت 
رواج چنین رویکردی را مطرح کرده اند.لاله افتخاری نماینده پیشین مجلس در 
اظهارنظری با اشاره به سفرهای استانی رئیس جمهور از وی تقدیر کرده و گفته بود 
که »باید به جناب آقای رییسی خدا قوت گفت. روش آیت الله رییسی برای اداره 
کشور روشی است که در اسلام توصیه شده و سیره ائمه معصومین )ع( است«.این 
سخن او البته از سوی برخی سیاسیون و رسانه ها تلاش برای مقدس نمایی دولت 
تلقی و نقد شــد. انتقاداتی که از سوی فعالان سیاسی هر دو جناح اصلاح طلب 
و اصولگرا روانه شد و عمدتا ناظر بر آفات این رویه و تجارب تلخ گذشته بود. 
ناگفته نماند که برخی نیز چنین تعبیری از سخن مذکور نداشتند. مثلا امیررضا 
واعظ آشتیانی، معتقد است که »نباید این اظهارنظر خانم افتخاری را نقد کرد چون 
نظر خود را گفته اند. درســت اســت که باید به نحوی صحبت کرده و از ادبیاتی 
استفاده کنیم که نشانه مقدس مآبی نباشد اما این که رییسی با ضعفا و کسانی که 
مشکلات دارند صمیمانه برخورد می کنند، نشانه مقدس مآبی نیست و پوپولیستی 
هم نباید تلقی شود. بلکه باید گفت این روشی است که از بزرگان به ارث رسیده 
و آقای رییسی به عنوان رییس جمهور به گونه ای برخورد می کنند که اولیا هم از 

آن روش استفاده کرده اند. این یک الگوبرداری است.« 

سیاسی

تحقیق و تفحص از نحوه تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی
 در مجلس کلید خورد

سرویس سیاسی -   نمایندگان مجلس شورای اسلامی با 
درخواست تقاضای تحقیق و تفحص از عملکرد دولت 
در مورد ارز ۴۲۰۰ تومانی منابع و مصارف آن را تصویب 

کردند. 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه  علنی  دیروز  
سه شنبه- مجلس شورای اسلامی، گزارش کمیسیون 
برنامه و بودجه و محاســبات مبنی بر تصویب تقاضای 
تحقیــق و تفحص از عملکرد دولت در مورد ارز ۴۲۰۰ 
تومانی منابع و مصارف آن و ارز نیمایی و قوانین حقوق 

و دستمزد را تصویب کردند.
 جبــار کوچکی نژاد نماینده مردم رشــت که تقاضای 
تحقیق و تفحص از عملکرد دولت را ارائه کرده است، 
گفت: براســاس گزارشات  ارائه شده، دولت دراجرای 
قانون تامین کالای اساسی مردم و تخصیص ارز ۴۲۰۰  
تومانی و ارز نیمایی و قوانین حقوق و دستمزد تخلفاتی 
دارد. بر اساس ماده ۲۱۲ آیین نامه داخلی تقاضای تحقیق 
وتفحص از نحوه عملکرد دولــت در اجرای قانون را 

داریم.
نماینده مردم رشت در تشریح علت تقاضای این تحقیق 
و تفحص گفت: ارز ۴۲۰۰ تومانی بر مبنای قانون گذاشته 
نشــد بلکه جهانگیری یک بار تصمیم گرفت وقتی ارز 
جهش پیــدا کرد، ارز ۴۲۰۰ تومانی را بر مبنای واردات 
قرار دهد و آن زمان هرچه نمایندگان سوال کردند پاسخ 

قانع کننده ای دریافت نشد.
نماینده مردم رشت در مجلس شورای اسلامی گفت: در 
وهله اول ارز ۴۲۰۰ تومانی به همه کالاها، حتی کالاهای 
غیر ضروری تخصیص داده شد که ما گزارش های آن را 

از دیوان محاسبات و سازمان بازرسی دریافت کردیم.
 وی با بیان اینکه این اقدام باعث هدر رفت بخشــی از 
منابع کشور شــد، گفت: بعد از آن گفتند این ارز صرفا 
به ۱۸ کالا اختصاص یابد که در سفره مردم تاثیر بگذارد 
اما بر اساس گزارش مرکز پژوهش های مجلس باز هم 
کالاهای ضروری با همان ارز اصلی تامین می شد که در 
این رابطه دلالانی نیز دستگیر شدند که از منابع ارز ۴۲۰۰ 
تومانی سوءاستفاده می کردند در حالی که این ارز برای 

دهک های پایین بود.
کوچکی نژاد افزود: مردم همچنان کالاهای ضروری را به 
سختی تامین می کنند و به خاطر عدم تغذیه مناسب دچار 
مشکل هستند و برای تامین برنج، گوشت و مرغ و برخی 

کالاهای دیگر با مشکل مواجه اند. علاوه بر این ارز ۴۲۰۰ 
تومانی به دلیل واردات برخی از کالاهای غیرضروری به 

تولید داخلی نیز آسیب زد.
عضو کمیســیون برنامه، بودجه و محاسبات کشور در 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه از سال۹۷ حدود ۶۰ 
میلیارد دلار برای ارز ۴۲۰۰ تومانی اختصاص داده شد، 
یادآور شد: بر اساس گزارشها در سال ۱۴۰۰، ۸ میلیارد 
دلار در بودجه برای این ارز اختصاص داده شد و دولت 
در ۴ ماه اول آن را مصرف کرد اما چیزی در سفره مردم 
دیده نشد. از ســوی دولت جدید هم درخواست داده 
شد که اگر می خواهیم نتیجه بگیریم باید این میزان به ۱۸ 

میلیارد دلار برسد.

قدردانی از رسانه ملی در ماجرای حمله سایبری 
به سامانه هوشمند سوخت

در بیانیه 230 نماینده مجلس مطرح شد:

سرویس سیاسی - ۲۳۰ نماینده مجلس شورای اسلامی 
در بیانیه ای از واکنش سریع و اطلاع رسانی به موقع رسانه 
ملی در ماجرای حمله سایبری به سامانه هوشمند توزیع 

سوخت قدردانی کردند. 
در بیانیه روز سه شنبه نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
در قدردانی از رســانه ملی برای واکنش سریع و اطلاع 
رســانی به حمله سایبری به ســامانه هوشمند توزیع 
سوخت آمده است: هفته گذشته در شرایطی که دشمن 
توانســت از منافذ ناشناخته به شبکه هوشمند سوخت 
نفوذ کند و چند ساعت آرامش مردم ایران را بر هم بزند، 
هوشیاری و اقدام به موقع رسانه ملی مانع تولید شایعات 

و گسترش اختلال به سایر بخش های جامعه شد.
این بیانیه افزود: ما نمایندگان امضاکننده این بیانیه ضمن 
یادآوری مســوولیت دستگاه های ذیربط برای بررسی 
دقیق و موشکافانه حادثه و تاکید بر اهمیت پیشگیری از 
حوادث مشابه، از ریاست و مدیران و خبرنگاران سازمان 
صدا و سیما که با تصمیم گیری و اقدام به موقع در اطلاع 
رسانی شــفاف و لحظه ای، برنامه ریزی های دشمنان 
برای اخلال در خدمت رسانی به مردم و ایجاد بی نظمی 

و نارضایتی اجتماعی را ناکام گذاشتند سپاسگزاریم.
نمایندگان مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کردند: 
عملکــرد و رویکرد حرفه ای، مخاطب مدار و در عین 

حال انقلابی ســازمان صدا و ســیما در اطلاع رسانی و 
مدیریت افکار عمومی در زمان حمله سایبری به سامانه 
هوشمند سوخت که استقبال و تحسین مردم و نخبگان 
را به دنبال داشــت باید در ســایر موضوعات سیاسی، 

اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی جریان یابد.
در این بیانیه آمده اســت: ما نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی عمیقا بر این باوریم که انتخاب این رویکرد اعتماد 
مردم به صدا و سیما را بیش از پیش افزایش خواهد داد 
و ظرفیت های بالقوه و بی بدیل رسانه ملی در گسترش 
ارزش های انسانی، اجرای اصول اسلام و تحقق اهداف 
انقلاب اسلامی را بیش از پیش به فعلیت در خواهد آورد.


